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JEGYZŐKÖNYV 

A Magyar Floorball Szakszövetség elnökségi üléséről 

Dátum:  2025.02.12. 18:00 

Helyszín:  A Magyar Sport Háza (1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3.)  
II. emeleti ovális tárgyaló / Online kapcsolódási lehetőséggel 

Jelen vannak: 

MFSZ képviseletében: Kiss László elnök, Rácz László alelnök, Pavelka Zoltán elnökségi 
tag, Vígh László elnökségi tag, Liebe György Ellenőrző Testület elnök, Feke Dávid főtitkár, 
Rajna Dorka irodavezető 

Meghívottak: Szegvári András Versenybizottság elnöke 
 
Kiss László köszöntötte a megjelenteket és megnyitotta az elnökségi ülést. Megállapította, 
hogy az elnökségi ülés az előírásoknak megfelelően lett összehívva, az ezzel kapcsolatos 
írásos meghívót időben kiküldte a szövetség főtitkára.  
 
 
Határozatképesség megállapítása: 
Kiss László elnök megállapította, hogy 5 elnökségi tagból az ülés kezdetekor négyen vannak 
jelen, dr. Vértesi Nicole rövidesen érkezik, így a szakszövetség elnökségi ülése 
határozatképes.  
 
Az elnökség tagjai egyhangúan elfogadták Kiss Lászlót levezető elnöknek. Jegyzőkönyv 
vezetőnek Rajna Dorkát, míg jegyzőkönyv hitelesítőnek Szegvári Andrást és Vígh Lászlót 
javasolta. Az elnökség tagjai egyhangúlag választották  Rajna Dorkát jegyzőkönyv vezetőnek, 
Szegvári Andrást és Vígh Lászlót jegyzőkönyv hitelesítőnek.  
 
 
1. napirendi pont: 

Javaslat az MFSZ 2025. február 12-i elnökségi ülés napirendi pontjaira 
  Előadó: Kiss László elnök       
                         (írásos előterjesztés) 
 
Kiss László tájékoztatta az elnökséget, hogy az üléstervet mindenki előzetesen írásban 
megkapta. Ismertette az elnökségi ülés napirendi pontjait. 
 

1. Napirendi pontok elfogadása. 
Előadó:   Kiss László (elnök) 

(írásos előterjesztés) 
 
2. Tájékoztató az előző elnökségi ülés óta eltelt  fontosabb dolgokról. 

Előadó:   Kiss László (elnök) és Feke Dávid (főtitkár) 
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(szóbeli előterjesztés) 

 
3. Tájékoztató az MDSZ Kispályás Floorball Diákolimpia Országos Döntőjéről. 

Előadó:   Feke Dávid (főtitkár) 
(írásos előterjesztés) 
 

4. Beszámoló a Női VB Kvalifikációs Tornáról. 
Előadó:   Szabó Zsolt (női szövetségi kapitány). 

(írásos előterjesztés) 
 
5. Tájékoztató a 3v3 Férfi és Női Világbajnokság nevezéseivel kapcsolatban. 

Előadó:   Feke Dávid (főtitkár) 
(szóbeli előterjesztés) 
 

6. MFSZ 2024. évi határozatok jegyzékének elfogadása. 
Előadó:   Feke Dávid (főtitkár) 

(írásos előterjesztés) 
 

7. Javaslat az MFSZ 2025. évi költségvetésére. 
Előadó:   Feke Dávid (főtitkár) 

(írásos előterjesztés) 
 
8. Beszámoló a Versenybizottság 2024. évi tevékenységéről. 

Előadó:   Szegvári András (Versenybizottság elnöke) 
(írásos előterjesztés) 

 
9. Beszámoló az Utánpótlás Bizottság 2024. évi tevékenységéről. 

Előadó:   Pavelka Zoltán (Utánpótlás Bizottság elnöke) 
(írásos előterjesztés) 

 
10. Beszámoló a Játékvezetői Testület 2024. évi tevékenységéről. Javaslat a 2025. évi 
főbb céljaira, feladataira. 

Előadó:   Feke Dávid (Játékvezetői Testület elnöke) 
(írásos előterjesztés) 

 
11. Tájékoztató a Média Bizottság 2024. évi tevékenységéről. 

Előadó:   Magyar Petra (Média Bizottság elnök) 
(írásos előterjesztés) 

 
12. Tájékoztató a szövetség nemzetközi kapcsolatairól, a nemzetközi referens munkájáról. 

Előadó:   Liebe György (nemzetközi referens) 
(írásos előterjesztés) 
 

13. Versenyiroda koncepció bemutatása. 
Előadó:   Szegvári András (Versenybizottság elnök) 

(írásbeli előterjesztés) 
 

14. 3v3 játékszabályzat elfogadása. 
Előadó:   Szegvári András (Versenybizottság elnök) 

(írásbeli előterjesztés) 
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15. Az év játékosa szavazás koncepció bemutatása. 
Előadó:   Dr. Vértesi Nicole (elnökségi tag) 

(írásbeli előterjesztés) 
 

16. Tájékoztató a sajtó referens munkájáról. 
Előadó:   Patai Gergely (sajtóreferens) 

(szóbeli előterjesztés)  
 
17. Tájékoztató a szövetség új honlapjának készítésének aktuális helyzetéről. 

Előadó:   Feke Dávid (főtitkár) 
(szóbeli előterjesztés) 

 
18. Tájékoztató az U19 Női és az U15 Fiú és Lány szövetségi kapitányi pozíciókkal 

kapcsolatban. 
Előadó:   Feke Dávid (főtitkár) 

(szóbeli előterjesztés) 
 
19. Egyebek 
 

Kiss László pár mondatban elmondta mik azok a napipontok, amiket alaposan át kell majd 
gondolni. Ezt követően nem érkezett új javaslat, hozzászólás a napirendi pontokhoz, ezért az 
eredetileg kiküldött napirendi pontokat terjesztette fel szavazásra. 
 
Az elnökség tagjai egyhangúlag elfogadták az előzetesen kiküldött napirendi pontokat. 
 
EÜ-2025. (02.12.) 1. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség elfogadta az előzetesen kiküldöttek szerint az MFSZ 2025. február 
12-i elnökségi ülés napirendi pontjait. 

Igen:  4 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 
 
 

2. napirendi pont: 
Tájékoztató az előző elnökségi ülés óta történt fontosabb dolgokról. 
 Előadó: Kiss László (elnök) és Feke Dávid (főtitkár) 
  (szóbeli előterjesztés) 

 
Kiss László bemutatta az új irodavezetőt, Rajna Dorkát, aki február 1-én lépett a pozícióba. 
Beszámolt ezen felül a pedagógusok részére tartandó szakmai képzésről és ebben a témában 
Borka Gáborral való egyeztetéséről. E-Floorballal kapcsolatos fejleményekről számolt be 
ezután, a tervezett szerződés részleteit ismertette, majd elmondta, hogy még nincs végleges 
szerződés és Feke Dávid a hét folyamán egy  tervezetet küld vissza a cseh partnernek. Hajnal 
Gabriellával folytatott beszélgetését és terveiket ismertette a sportágat népszerűsítő program 
kapcsán és elmondta, hogy elnök asszony sok mindenben támogatja és segíti a szövetség 
munkáját. Beszámolt a várható támogatások helyzetéről. 
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Kiss László a Túrkevén megrendezett csapatépítő hétvégét foglalta össze és értékelte, illetve 
felvetette a rendszeres csapatépítő programok lehetőségét. Az ott felmerült ötletek alapján egy 
feladatterv elkészítéséről számolt be. Az évzáró estről is pár mondatban beszélt. 
Feke Dávid az NVESZ Évzáró Gáláján való részvételről számolt be. Az IFF által 
kezdeményezett 4F programmal kapcsolatos megbeszélést, illetve a további terveket 
ismertette. Az osztrák főtitkárral megbeszéltek havi online meeting tartását, legutóbb a női 
IFL bajnoki rendszer beindításának lehetőségeiről beszéltek. 2022. évi állami támogatással 
kapcsolatos hiánypótlási felszólítást kapott a szövetség 2,9 millió forint értékben. Ebben egy 
hivatalos szállás megrendelőt hiányoltak, amit a lengyel sportági szövetség megküldött, így 
sikerült megoldani a problémát. Szövetségi tisztségviselőknek és segítőknek átadták az MFSZ 
ajándék pólót. Az „Év játékosai díjakat” átadták, ezekről készült képeket Magyar Petrának 
továbbítani fogja. A Média Bizottság vezetője közzéteszi azokat az MFSZ Facebook oldalán. 
A 3v3 bajnokság első fordulójáról számolt be röviden majd ismertette a következő forduló fő 
részleteit. Lezárult az MDSZ Kispályás Floorball Diákolimpia. Feke Dávid online unihoki 
szabályismereti előadást tartott 70 főnek február 10-én. Az erről készült diasort közzétette a 
szövetség weblapján. Tájékoztatta a jelenlévőket a Magyar Jégkorong Szövetséggel 
együttműködve megtartott játékvezető képzésről és az ezáltal elért eredményről, illetve ehhez 
kapcsolódó tervekhez. Turi-Kováts Kata ötletét fejtette ki egy videósegédlet elkészítéséről, 
ami a csapatok és játékvezetők munkáját segítené, jegyzőkönyv vezetéssel és az időméréssel 
kapcsolatosan.  
 
Kiss László röviden ismertette a Nemzeti Versenysport Szövetségnek elküldött beszámolót, 
ami bemutatta a MFSZ 2024. évi tevékenységét, szervezeti adatait, eredményeit, és 
tartalmazta az idei évre vonatkozó főbb célokat és azok megvalósításához kapcsolatos 
teendőket. Ez a dokumentum az alapja az idei évi központi állami pénzügyi támogatásnak. 
 
Az Efloorball szerződés előrelátható idejéről kérdezett Szegvári András. Főtitkár reményét 
fejezte ki, hogy március közepéig mind a két fél megelégedésével aláírják azt, majd a 
megállapodás érvénybe lép. 
 
Időközben megérkezett dr. Vértesi Nicole, így 5 főre emelkedett a jelenlévő elnökségi tagok 
száma. 
 
Nem érkezett további hozzászólás az elmondottakhoz. A jelenlévők megköszönték az 
elmondottakat. 
 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta a tájékoztatót. 
 Igen: 5 fő 
 Nem: 0 fő 
   Tartózkodott: 0 fő 

 
 

3. napirendi pont: 
Tájékoztató az MDSZ Kispályás Floorball Diákolimpia Országos Döntőjéről. 
 Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 
   (írásos előterjesztés) 
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Feke Dávid röviden ismertette a Mélykúton megrendezett döntő tapasztalatait. Kiválónak 
minősítette a helyszínt, a körülményeket, a szervezést. Az MDSZ vezetése is a 3 legjobban 
szervezett és legsikeresebb döntő közé sorolta a floorball döntőt. A játékvezetést is dicsérte 
Tóth Imre, az MDSZ sportági felelőse. 
 
Pavelka Zoltán is egyetértett, hogy ez egy színvonalas rendezvény volt.  
 
Kiss László is elmondta a tapasztalatait és a pozitív hatását a Diákolimpiának a hazai floorball 
életében. Kifejtette, hogy sok csapatvezetővel, felkészítő tanárral tudtak beszélgetni, 
egyeztetni a sportág fejlesztéséről, a versenyrendszerbe való bekapcsolódásukról. Többek 
között beszélgetett a mélykúti, 2 miskolci, kiskunhalasi, bajai, dunaújvárosi tanárokkal. 
Megbeszélést folytatott Mélykút polgármesterével a sportág helyi fejlesztéséről, szakosztály 
alapításról, tagszervezetté válásról.  
Az esemény keretében adták át nagyon sok iskolának, utánpótlás csapatnak az MFSZ 
floorball ütő csomag támogatását.   
 
Jelenlévők röviden átbeszélték a Mélykúton lévő lehetőségeket (regionális floorball bázis, 
utánpótlás edzőtábor, szövetségi rendezvények), annak kihasználását.  
 
Nem érkezett további hozzászólás az elmondottakhoz. A jelenlévők megköszönték az 
információkat. 
 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta a tájékoztatót. 
 Igen: 5 fő 
 Nem: 0 fő 
   Tartózkodott: 0 fő 
 
4. napirendi pont: 

Beszámoló a Női VB Kvalifikációs Tornáról. 
 Előadó: Szabó Zsolt (női szövetségi kapitány). 

 (írásos előterjesztés) 
 
Az írásos előterjesztés nem lett időben kiküldve az elnökségi tagoknak, ezért Szabó Zsolt 
röviden összefoglalta szóban az abban leírtakat. Beszámolt a mérkőzésekről készített 
statisztikákról, az első mérkőzésen történt sérülésekről, a selejtező torna közben kialakult 
betegségekről és ezek hatásairól a meccsek eredményeire. Elégedett volt a válogatott tagjaival 
és a stábbal, megköszönte a stáb által nyújtott segítséget.  
 
Kiss László megköszönte Szabó Zsolt munkáját. Sajnálatát fejezte ki, hogy nem sikerült 
elérni a célként kitűzött továbbjutást. Kérdést tett fel a csapat tagjainak előzetes 
felkészüléséről és edzésen való munkájáról. Szabó Zsolt elmondta, hogy összességében 
elégedett volt ezzel, beszélt a lányok motivációjáról és annak hiányáról. Az MFSZ elnöke a 
nemzetközi versenyeken való részvételt hiányolta.  Javasolta, hogy a későbbiekben több 
versenyen vegyen részt a magyar csapat. Női válogatott és az U19es csapat közös edzését és 
felkészülését vetette fel, illetve a több edzőmérkőzés és felkészülési lehetőség 
megszervezését.  
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Szabó Zsolt beszámolt a kvalifikációs tornán lévő személyi igazolásról és annak idei 
menetéről, szigorításairól.  
 
Nem érkezett további hozzászólás az elmondottakhoz. Javaslatot tett Kiss László a stáb 
anyagi jutalmazásáról, amit az ülés egyhangúan elfogadott. 
  
EÜ-2025. (02.12.) 2. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség elfogadta Szabó Zsolt női szövetségi kapitány beszámolóját a Női VB 
Kvalifikációs Tornájáról.  

    Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 

 
Az elnök megállapította, hogy a női válogatott szövetségi kapitányának és a stábnak ezennel 
lejárt a mandátuma. Megköszönte minden érintett munkáját. Felkérte a főtitkárt, hogy az 
áprilisi elnökségi ülésre készítse el az idevonatkozó pályázati tervezetet. 
  
 
 
5. napirendi pont: 

Tájékoztató a 3v3 Férfi és Női Világbajnokság nevezéseivel kapcsolatban. 
 Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 
  (szóbeli előterjesztés) 
 

Feke Dávid beszámolt a tavalyi 3v3 Férfi Világbajnokság tapasztalatairól. Elmondta,  hogy az 
idei világbajnokságon való részvételre 1 női és 1 férfi csapat adta be részvételi szándékát. A 
hölgyeknél több csapatból áll össze a keret, a csapatvezetői teendőt dr. Vértesi Nicole látja el. 
A férfi csapat a tavalyi VB 10. helyezett komáromi játékosokra épül. Ezek alapján 1 női és 
egy férfi csapatot neveztük a Svájcban sorra kerülő világ eseményre. A csapatonként 500 
svájci frankos nevezési díjat átutalta az IFF-nek. Kiss László kiegészítette a beszámolót, hogy 
a szövetség 250-250 CHF nevezési díj részlet átvállalásával támogatja jelen állapotok szerint 
a csapatokat. 
 
Nem érkezett további hozzászólás az elmondottakhoz. A jelenlévők megköszönték az 
elmondott információkat. 
 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta a tájékoztatót. 

Igen: 5 fő 
Nem: 0 fő 
Tartózkodott: 0 fő 

 
6. napirendi pont: 

MFSZ 2024. évi határozatok jegyzékének elfogadása. 
 Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 
  (írásos előterjesztés) 
 

Feke Dávid elnézést kért az előzetesen hibásan kiküldött határozati jegyzék miatt. Az 
értekezlet előtt kiküldte a javított változatot. Elmondta, hogy jelentősen bővült a határozatok 
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száma az előző évekhez viszonyítva. Azok könnyebb kezelése érdekében egy Google Drive 
felületet hoztak létre, ahová minden érintett fel tudja tölteni az általa vezetett bizottság 
határozatait.  
 
Kiss László megkérte a bizottság vezetőket az általuk vezetett testületek által hozott 
határozatok felvezetésére, ezzel is könnyítve az adminisztrációt, a nyilvántartás 
naprakészségét.  
 
Nem érkezett további hozzászólás az elmondottakhoz. A jelenlévők megköszönték az 
elmondott információkat. A levezető elnök szavazásra tette fel az MFSZ 2024. évi 
határozatok jegyzékét. 
 
EÜ-2025. (02.12.) 3. számú elnökségi határozat: 

 Az elnökség egyhangúan elfogadta az MFSZ 2024. évi határozatok jegyzékét. 
Igen: 5 fő 
Nem: 0 fő 
Tartózkodott: 0 fő 

 
 
7. napirendi pont: 

Javaslat az MFSZ 2025. évi költségvetésére. 
Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 

  (írásos előterjesztés) 
 

Feke Dávid kiemelte, hogy átnézte az idei évben várható játékvezetői költségeket és azok 
jelentős emelkedése várható.  Emiatt az útiköltség részletes kimutatásának elkészítésére kérte 
meg Rajna Dorkát. Beszámolt a bevételi oldalon lévő várható támogatásokról. A kiadások 
alatt elmondta a változásokat. Bekerült a „Floorball körút” elnevezésű sportág népszerűsítő 
programsorozat a költségvetésbe, amit pályázati támogatásból szeretnének fedezni.  
 
Az MFSZ elnöke elmondta, hogy az idei évi költségvetés a korábbiaknál is részletesebb, 
átgondoltabb.  A költségvetésben szereplő kiadások nagy része akkor fedezhető és 
végrehajtható, ha ehhez megkapjuk a szükséges állami működési támogatást. Továbbra is 
fontosnak tartja a válogatott csapatok támogatását. Ehhez kapcsolódóan egy 
követelményrendszer felállítását javasolja. Kiemelt feladatnak tartja az MFSZ apparátus 
személyi bővítését a megnövekedett adminisztrációs teendők miatt, az utánpótlás nevelést, a 
képzési rendszer bővítését, működtetését, az eszköz ellátottság javítását. 
 
Rácz László javaslatot tett a költségvetés technikai szerkesztésére, a szövetségi és az egyéb 
támogatások átláthatóságán ideális lenne javítani. A személyi kifizetésekkel kapcsolatban tett 
fel kérdést, a bizottsági vezetők díjazásának elvére.  
Kiss László válaszként támogatja a technikai szerkesztést és elmondta hogy a személyi 
kifizetések alapja, hogy ki mennyit dolgozik a szövetség érdekében, ki mennyi munkát tesz 
bele. Elmondta hogy megnövekedtek az adminisztratív feladatok az MFSZ-ben, ezért egy 
adminisztrátor felvételét javasolja. Erről majd egy későbbi napirendnél fog részletesebben 
beszélni. Szűcs András bizottság vezető kifizetésével kapcsolatban arról számolt be, hogy 
nem támogatja az olyan kifizetéseket, ami mögött nincs ténylegesen elvégzett munka. Amint 
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az Egyetemi és Szabadidősport Bizottság vezetője is az elvárt feladatokat elvégzi, eseti 
kifizetéssel lesz anyagilag honorálva. 
 
Liebe György kérdést tett fel a várhatóan beérkező támogatásokról.  
Kiss László válaszában kifejtette, hogy ígéret van arra, hogy a 2024. évi állami működési 
támogatást és NEA Egyedi támogatást megkapja a szövetség. Bízik benne, hogy ennél akár 
nagyobb összeget határoznak meg az MFSZ számára. Amennyiben legalább a tavalyi 
támogatásokat megkapjuk, az biztosítja a szervezet normál működését. 
 
Nem érkezett további hozzászólás az elmondottakhoz. A jelenlévők megköszönték az 
elmondott információkat. A levezető elnök szavazásra tette fel az MFSZ 2025. évi 
költségvetését, azzal a kiegészítéssel, hogy azt majd a közgyűlés fogja véglegesen elfogadni. 
 
EÜ-2025. (02.12.) 4. számú elnökségi határozat: 
 Az elnökség elfogadta a Magyar Floorball Szakszövetség 2024. évi költségvetés 

tervét, azt a közgyűlés elé terjeszthetőnek ítélte meg a dokumentumban szereplő 
adatokkal. 

      Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 

 
 
8. napirendi pont: 

Beszámoló a Versenybizottság 2024. évi tevékenységéről. 
 Előadó: Szegvári András (Versenybizottság elnöke) 
   (írásos előterjesztés) 

 
Szegvári András kiemelte, hogy aktívabb volt a Versenybizottság a második félévben. 
Pozitívan beszámolt arról, hogy a csapatvezetők egyre jobban figyelnek a szabályok 
betartására és kevesebb szankciót kellett alkalmazni a csapatokkal szemben. Célként tűzték ki 
a szankciós beavatkozások számának 10% alá csökkentését, ez jelenleg 20% körül van. 
Rengeteg dologról döntöttek. Tevékenységük bővül a 3v3 versenyrendszer kialakításával és 
működtetésével.   
 
Kiss László megköszönte Szegvári András és a bizottság munkáját. Pozitívnak értékelte Szuri 
Zoltán beválasztását a bizottságba, aki nagyon sokat dolgozik a sportág érdekében. 
 
Pavelka Zoltán felvetette Szhántó Roland bevonását a Versenybizottságba. Beszél vele erről. 
  
Rácz László és Pavelka Zoltán a csapatok pénzügyi büntetéséről és kapcsolódó versenyeken 
való részvételekről beszéltek röviden.  
 
Vértesi Nicole megkérdezte Szegvári Andrást, hogy kivel tervezik bővíteni a bizottságot. Erre 
nincs jelenleg kiválasztott személy. Kiss László Zsiborács Annát ajánlotta.  
 
Nem érkezett további hozzászólás az elmondottakhoz. A jelenlévők megköszönték az 
elmondott információkat. 
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EÜ-2025. (02.12.) 5. számú elnökségi határozat: 
 Az elnökség egyhangúan elfogadta a beszámolót a Versenybizottság 2024. évi 

tevékenységéről. 
      Igen:  5 fő 

Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 

 
 
 
 
 
9. napirendi pont: 

Beszámoló az Utánpótlás Bizottság 2024. évi tevékenységéről. 
 Előadó: Pavelka Zoltán (Utánpótlás Bizottság elnöke) 
   (írásos előterjesztés) 
 

Pavelka Zoltán írásos előterjesztéséhez kiegészítésként elmondta, hogy milyen nehézségek 
vannak az utánpótlás tornákkal kapcsolatban, illetve véleménye szerint több emberrel 
könnyebb lenne a munkája az Utánpótlás Bizottságnak. Felvetette, hogy a meccseket rendező 
csapatoknak feladatai közé kéne tartoznia a beszámolók megírása.  
 
Kiss László megköszönte az Utánpótlás Bizottság munkáját és ő is hiányosságnak tartja a 
médiamegjelenést. Fontosnak tartja a frissességet ezzel kapcsolatban, minden forduló után 
szükségesnek véli az eredmények minél hamarabbi közlését.  
 
Pavelka Zoltán beszámol arról, hogy több csapatnak az országos Diákolimpia döntőn való 
megjelenést akadályozta a Magyar Jégkorong Szövetség bajnoki fordulója az adott napon. 
Ezzel kapcsolatban felvetette a versenynaptárak összeegyeztetését az MJSZ-szel.  
Kiss László egy ATTE Utánpótlás Kupa tervéről tájékoztatta a jelenlévőket.  
Feke Dávid elmondta, hogy az utánpótlás mérkőzések jegyzőkönyvei hiányosak a szövetség 
weboldalán és ez több tagszervezet számára pályázati költség elszámolási problémát okoz. 
 
Nem érkezett további hozzászólás az elmondottakhoz. A jelenlévők megköszönték az 
elmondottakat. 
 
EÜ-2025. (02.12.) 6. számú elnökségi határozat: 
 Az elnökség egyhangúan elfogadta a beszámolót az Utánpótlás Bizottság 2024. 

évi tevékenységéről. 
      Igen:  5 fő 

Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 

 
 
 
10. napirendi pont: 

Beszámoló a Játékvezetői Testület 2024. évi tevékenységéről. Javaslat a 2025. évi 
főbb céljaira, feladataira. 

 Előadó: Feke Dávid (Játékvezetői Testület elnöke) 
   (írásos előterjesztés) 
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Feke Dávid írásos előterjesztését kiegészítve beszámolt a játékvezetők utazási nehézségeiről. 
Képzések során azt tapasztalta, hogy sok fiatal van a játékvezetők között és nagy potenciált lát 
bennük. A különböző meccsek játékvezetői díjazását differenciálták. Elmondta, hogy a 
csapatvezetők drágának tartják a játékvezetői díjakat, ezért is szeretné fejleszteni a 
játékvezetők tudását, képességeit. 
 
Kiss László megköszönte a Játékvezetői Testület munkáját. Fejlődést tapasztal a 
játékvezetésben, pozitívnak tartja a számos fiatal jelenlétét. Szeretné, ha aktívabbak lennének 
a régebbi játékvezetők, és ők is részt vennének a képzéseken.  
 
Pavelka Zoltán véleménye szerint a játékvezetők sokszor nem végzik el megfelelően, 
körültekintően a meccs előtti kötelező teendőiket. A jegyzőkönyv szerinti hivatalos személy 
hiányát emelte ki. Elmondta, hogy ugyan megemelt díjazása van a játékvezetőknek, azonban a 
teljesítményük nem növekedett.  
 
Feke Dávid beszámolt két pár kommunikátor használatáról. Ezeket Hajdú Józseftől kapta a 
szövetség. A készülékek nagy mértékben segítik a játékvezetők meccs közbeni 
kommunikációját, döntéseik meghozatalát. Elmondta, hogy a mérkőzések élő közvetítése 
(stream) milyen előrelépést jelentene a meccsvezetésnél és ennek felhasználhatóságát bírói 
döntéseknél.  
Vígh László ellenzi az ötletet, miszerint VAR-t használjanak a játékvezető a meccseken. A 
videó felhasználását, mint visszacsatolást, támogatja az ülés.  
 
Liebe György elmondta, hogy a jégkorongban milyen kapcsolódó szabályozások vannak. 
Pavelka Zoltán problémának gondolja, hogy a Komáromba lévő meccsekre nem akarnak 
elmenni a játékvezetők.  
Vértesi Nicole felvetette egy mérkőzés protokoll felállítását, ezzel a játékvezetők meccs előtti 
és utáni munkáját támogatva és felügyelve.  
Kiss László elmondta, hogy ezzel kapcsolatban munkaterv fog készülni.  
 
 
Nem érkezett további hozzászólás az elmondottakhoz. A jelenlévők megköszönték az 
elmondott információkat. 
 
EÜ-2025. (02.12.) 7. számú elnökségi határozat: 
 Az elnökség egyhangúan elfogadta a beszámolót a Játékvezetői Testület 2024. 

évi tevékenységéről és a javaslatokat a 2025. évi feladatokra, célokra. 
      Igen:  5 fő 

Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 

 
 
11. napirendi pont: 

Tájékoztató a Média Bizottság 2024. évi tevékenységéről. 
Előadó: Magyar Petra (Média Bizottság elnök) 

   (írásos előterjesztés) 
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Kiss László elmondta hogy beszámolóvá változtatná az előzetesen kiküldött tájékoztatót, 
ezáltal elnökségi határozatként kell megszavazni.  
A levezető elnök tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a Média Bizottság vezetője munkahelyi 
elfoglaltsága miatt nem tud jelen lenni. Írásos előterjesztését elkészítette és azt mindenki 
előzetesen megkapta. 
Kiss László megköszönte Magyar Petra egész éves kiemelkedő munkáját. Fülöp Anna 
munkáját is megköszönte, aki nem rég tagja a bizottságnak. Fontosnak tartja a bizottság 
létszámának növelését, tevékenységének szélesítését. Javaslatot tett új bizottsági tagokra 
Turi-Kováts Kata és Nyerges Dóri személyében.  
 
Vígh László hozzáfűzte, hogy mennyire fontos a rendszeres információ a csapatok körében is. 
Nem érkezett további hozzászólás az elmondottakhoz. A jelenlévők megköszönték az 
elmondottakat és a bizottság vezető munkáját.  
 
EÜ-2025. (02.12.) 8. számú elnökségi határozat: 
 Az elnökség egyhangúan elfogadta a beszámolót a Média Bizottság 2024. évi 

tevékenységéről. 
      Igen:  5 fő 

Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 

 
 
12. napirendi pont: 

Tájékoztató a szövetség nemzetközi kapcsolatairól, a nemzetközi referens 
munkájáról. 

Előadó: Liebe György (nemzetközi referens) 
   (írásos előterjesztés) 
 

Liebe György beszámol arról, hogy az IFF fontosnak tartja a PR-t, pozitívnak tartja az új 
elnök származását, mivel érzékenyebb és együttérzőbb a régióra jellemző viszonyokra. 
Nagyobb megértésre számít a Közép- és Kelet Európai országok problémáival kapcsolatban. 
A cseh szövetségnek az a célja, hogy fejlődjön a környező országok „floorballja”. Elmondta, 
hogy sok más országból érkezett szövetségi vezetővel beszélt. A személyes jelenlétével javult 
az MFSZ nemzetközi megítélése, és a jövőben arra kell fókuszálni, hogy ezt erősítsük. 
Véleménye szerint újra visszakerültünk a floorball nemzetközi vérkeringésébe. 
A tavalyi év egyik legnagyobb projektje a Hungária Kupa megrendezése volt, amit idén is 
tervezünk lebonyolítani. Kérésként merült fel, hogy írjon külföldi szövetségeknek, válogatott 
csapatvezetőknek, de előtte szeretné kikérni a magyar szövetségi kapitányok véleményét a 
meghívandó országokról. 
Kiemelte, megkeresték a szövetségi kapitányok külföldön élő magyar származású játékosok 
felkutatásával kapcsolatban, viszont elmondja, hogy ebben nincs tapasztalata.  

 
Kiss László megköszönte Liebe György lelkiismeretes és színvonalas munkáját, az IFF 
kongresszuson való részvételét. A szövetség 200 ezer Forinttal támogatta a nemzetközi 
referens részvételét a kongresszuson, az e feletti rész György finanszírozta. A III. Hungária 
Kupára javasolja az új IFF elnök meghívását, illetve egy levelet fog írni neki a magyar 
floorball helyzetéről. 
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Vígh László kérdésként felveti a 2026-os férfi VB selejtező megszervezésének lehetőségét.  
A jelenlévők megbeszélték az esetleges szervezéssel együtt járó szakmai és pénzügyi 
kérdéseket. Abban maradtak, hogy Liebe György végezzen információ szerzéssel kapcsolatos 
beszélgetéseket az IFF illetékeseivel. Próbálja megtudni, milyen feltételekkel jár az esemény 
megrendezése. Pl. IFF által továbbadott bevételek (nevezési díj, játékvezetői díj, reklám 
bevételek), protokoll és játékvezetői kiadások, jegybevétel, szállás, egyéb kötelezettségek. 
 
Amennyiben kedvezőek a feltételek, megtárgyalják IFF kiemelt rendezvény megrendezését.  
 
További hozzászólás nem érkezett. A jelenlévők megköszönték a tájékoztatót. 
 
EÜ-2025. (02.12.) 9. számú elnökségi határozat: 
 Az elnökség egyhangúan elfogadta a tájékoztatót a szövetség nemzetközi 

kapcsolatairól és a nemzetközi referens munkájáról. 
      Igen:  5 fő 

Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 

 
 
13. napirendi pont: 

Versenyiroda koncepció bemutatása. 
Előadó: Szegvári András (Versenybizottság elnök) 

   (írásos előterjesztés) 
 

Szegvári András részletes írásos javaslatot készített a javaslatról, amit mindenki előzetesen 
megkapott.  
A bizottság vezető elmondta, hogy a dokumentumot a hatáskörök letisztázására hegyezte ki. 
Szegvári András kifejtette, hogy a bizottságon belül két csoport lenne, egy, ami szervezéssel 
foglalkozna, ez a Versenybizottság és egy, ami az operatív teendőkkel, ez a Versenyiroda. Az 
operatív csoport feladata a csapatoknak a személyes kapcsolat, ügyintézés lehetőségének a 
biztosítása. A főtitkári feladatok közé korábban átkerült verseny szervezési feladatokat venné 
át a Versenyiroda. Javaslata szerint a szervező csoport egyik tagja lenne a Versenyiroda 
vezetője, akinek mindkét csoportra betekintése lenne. A szervező bizottság terv szerint 
hatékonyabb lenne, magasabb elvárás lesz a tagjaival szemben. Két időszak szerint működne, 
egy tavaszi és egy őszi. Az utóbbiban heti egyszer személyes jelenlét lenne, tavasszal igény 
szerint. A Versenyiroda a szövetség irodájában végezné az ügyfélfogadást. Ebben a bizottság 
tagjai is részt vennének havonta egy-egy alkalommal. 
Vállalják hogy a kiemelt időszakban szélesebb idősávban elérhetők lesznek, ezt belső körben 
meg tudják oldani.  
Kiss László támogatja a Versenyiroda megalakulását és Zsiborács Annát ajánlotta 
ügyintézőnek, akit a szövetség 2025. február 15-től foglalkoztat majd részmunkaidős 
státuszban.  
Rácz László és Pavelka Zoltán a versenyiroda feladatkörével kapcsolatban tett javaslatokat.  
 
Kiss László felveti, hogy a következő elnökségi ülésen részletesen beszéljenek a Versenyiroda 
működéséről, feladatairól, hatásköréről. 
 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta a tájékoztatót. 
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Igen: 5 fő 
Nem: 0 fő 
Tartózkodott: 0 fő 

 
14. napirendi pont: 

3v3 játékszabályzat elfogadása. 
Előadó: Szegvári András (Versenybizottság elnök) 

   (írásos előterjesztés) 
 

Szegvári András elmondta, hogy magyar floorball országos bajnokság játékszabályait és az 
IFF 3v3 tervezetének fordítását vették alapul. Kiemeli, hogy fordítási hibákat találtak a 
magyar nagypályás játékszabályok és az angol nyelvű között. Ezt rövid időn belül pontosítják. 
 
Az elfogadásra szánt szabályzatról a decemberi elnökségi ülésen szó volt. 
 
Nem érkezett hozzászólás az elmondottakhoz. A jelenlévők megköszönték Versenybizottság 
ezzel kapcsolatos munkáját. 
 
EÜ-2025. (02.12.) 10. számú elnökségi határozat: 
 Az elnökség egyhangúan elfogadta a 3v3 játékszabályzatot. 

      Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 

 
 

15. napirendi pont: 
Az év játékosa szavazás koncepció bemutatása. 
Előadó: Dr. Vértesi Nicole (elnökségi tag) 

   (írásos előterjesztés) 
 
Vértesi Nicole kiegészítette az írásos előterjesztést, amit mindenki előzetesen megkapott.  
Kiemelte a jelölés és szavazás menetét.  
Rácz László elmondta, hogy komplexebb rendszerként kéne erre gondolni. Emellett 
emlékeztetett arra, hogy az előző évek szavazásának milyen hibái voltak.  
Liebe György felvetette, hogy érdemes-e ennyi energiát fektetni ebbea folyamatba és 
egyszerűsítést javasol.  
Rácz László elmondja, hogy más sportágakban hogyan működik az év játékosa szavazás.  
Kiss László két fajta díjazást vet fel, a szakmai és a nyílt szavazással kapcsolatosat. Ezt 
elvetik a jelenlévők. 
Vértesi Nicole kezdeményezi,  hogy a díjátadást egy gála keretében történjen. Ezt elfogadják 
a jelenlévők, kitérve annak anyagi hátterére. 
 
EÜ-2025. (02.12.) 11. számú elnökségi határozat: 
 Az elnökség egyhangúan elfogadta az év játékosa szavazás koncepcióját. 

      Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 
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16. napirendi pont: 

Tájékoztató a sajtó referens munkájáról. 
Előadó: Patai Gergely (sajtóreferens) 

   (szóbeli előterjesztés) 
 
Patai Gergő írásban elküldte írásban az előterjesztését, mivel nem tud személyesen jelen lenni 
az ülésen. Kiss László sikeresnek találja a munkáját és megköszöni a szövetség érdekében 
végzett fáradozását.  
Mindenki egyetértett Patai Gergely szakmai munkájával. 
 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta a tájékoztatót. 

Igen: 5 fő 
Nem: 0 fő 
Tartózkodott: 0 fő 

 
17. napirendi pont: 

Tájékoztató a szövetség új honlapjának készítésének aktuális helyzetéről. 
Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 

   (szóbeli előterjesztés) 
 
Feke Dávid ismertette azt a felvetést, miszerint egy adott iskolával szerződne a szövetség a 
honlap elkészítéséről és fenntartásáról. A korábban felkért szakember az utóbbi időben nem 
elérhető, ezért Vincze Dávidot kérte meg a szükséges munkák elvégzésére.  
Rácz László sürgősnek és elengedhetetlennek ítélte meg a  szövetség honlapjának fejlesztését, 
ezzel segítve a szövetség munkáját, a tagszervezetek tájékoztatását.  
Feke Dávid ismertette az osztrák szövetség által működtetett FloorballFlash működésének 
elvét.  
 
Kiss László kérte, hogy akinek javaslata, ötlete van a honlap fejlesztésével, annak tartalmával 
kapcsolatban, küldjék el azt a főtitkárnak. Fontosnak tartotta az új honlap kialakítását, a 
szükséges és elvárt szolgáltatások biztosítását. A fejlesztéshez 300 ezer Forint van elkülönítve 
a szövetség idei költségvetésében. 
 
Rácz László, Pavelka Zoltán és Kiss László felajánlották, hogy az általuk ismerős iskolákkal 
együttműködést próbálnak  létesíteni. 
 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta a tájékoztatót. 

Igen: 5 fő 
Nem: 0 fő 
Tartózkodott: 0 fő 

 
 
18. napirendi pont: 

Tájékoztató az U19 Női és az U15 Fiú és Lány szövetségi kapitányi 
pozíciókkal kapcsolatban. 
Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 

   (szóbeli előterjesztés) 
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Feke Dávid elmondta, hogy az U15 fiú válogatott szövetségi kapitánya tisztség betöltésére 
Horváth Anikó adott be pályázatot és küldte el motivációs levelét. 
Az ülésen résztvevők pozitív képességeit emelték ki Anikónak, illetve megtárgyalták, hogy 
nagypályás floorballban nincsen sok tapasztalata.  
Kiss László potenciális lehetőséget lát benne, támogatja Horváth Anikó kinevezését.  
A jelenlévők szükségesnek látják egy mentor kijelölését, aki segítené Anikó tevékenységét. 
Weisz László (Dunai Krokodilok SE elnöke) online hozzászólásában támogatta Anikó 
kinevezését. 
 
Nem érkezett további hozzászólás az elmondottakhoz. 
 
EÜ-2025. (02.12.) 12. számú elnökségi határozat: 
 Az elnökség négy igen szavazattal és egy nemleges szavazattal megválasztotta 

Horváth Anikót  a fiú U15-ös válogatott szövetségi kapitányának. 
      Igen:  4 fő 

Nem:  1 fő (Rácz László) 
Tartózkodott:  0 fő 

 
 
Feke Dávid elmondta, hogy az U15 leány válogatott szövetségi kapitányi tisztségre még nem 
talált olyan megfelelő személyt, aki elvállalná a tisztséget.  
Kiss László megkéri a jelenlévőket, hogy gondolkozzanak ezen és egy hét múlva visszatérnek 
erre a témára.  
 
U19 lány válogatott szövetségi kapitánya ügyében Feke Dávid fog beszélni a szlovák 
szövetség vezetőivel a holnapi nap folyamán.  
Pavelka Zoltán jelentkezik erre a posztra.  
 
Kiss László azt javasolja, hogy ebben az ügyben most ne szülessen döntés. Jövő héten 
tartsanak egy rendkívüli elnökségi ülést, és ott fog döntenek az U19 lány szövetségi kapitány 
kinevezéséről. Megkéri Pavelka Zoltánt, hogy küldjön egy hivatalos jelentkezést, Feke Dávid 
pedig küldjön egy felkérő levelet a Szlovák Floorball Szövetség főtitkárának és alelnökének.  
 
Az elnökség egyhangúlag megegyezett a döntés elhalasztásában. 

Igen: 5 fő 
Nem: 0 fő 
Tartózkodott: 0 fő 

 
19. napirendi pont: 

Egyebek 
 
Kiss László megkérdezte a megjelenteket, van-e valakinek egyéb más közérdekű bejelentése. 
Nem érkezett hozzászólás. 
 
Kiss László megköszönte mindenkinek a részvételt és az aktív közreműködést, majd 21 óra 
45 perckor berekesztette az elnökségi ülést. 
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Kiss László 
Levezető elnök 

 
 
        Rajna Dorka                                         Vígh László                              Szegvári András 
   Jegyzőkönyvvezető                          Jegyzőkönyv hitelesítő       Jegyzőkönyv hitelesítő 
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